
            
 

Referat af kaffemøde den 19. oktober 2019 kl. 11.00 hos formanden. 

 

Deltagere: Formand Joan Hinsch, kasserer Jens Andersen og sekretær Jette Bøttcher. 

 

Mødet er indkaldt for at drøfte status på vores veje, samt klage fra en parcelejer over regnvand i 

haven efter at kommunen har lagt ny vejbelægning på Ejbybrovej. 

Der er med entreprenør aftalt udbedring af Mellemvang og Nørrevang med knust asfalt. Dette er 

aftalt til først i november måned. 

 

Formanden har fået en henvendelse fra parcelejeren på hjørnet af Mellemvang og Ejbybrovej over 

at regnvandet løber ned i hendes have efter at kommunen har lagt ny asfalt på vejene. 

Vi har drøftet problemet: Parcelejerens grund skråner meget ned mod Ejbybrovej. Derfor er den her 

særlig udsat for vand, idet den ligger meget under vejens niveau. 

Ejeren har været bekendt med dette ved køb af grunden, men spørgsmålet er, om det er blevet værre 

efter at kommunen har lagt ny vejbelægning på. Dette undersøger bestyrelsen nærmere. 

Ved henvendelse til kommunen, oplyser de, at de har haft problematikken om afledning af regnvand 

i tankerne, da de udarbejdede fald på vejene, så vandet i videst muligt omfang ledes til områder, der 

kan aftage vandet. 

Kommunen oplyser, at de vil komme og fylde de dybe kanter op, der er fra den nye vejbelægning 

og til rabatten. Bestyrelsen afventer dette og ser på det færdige resultat, inden vi gør mere. 

Som alle sikkert har set, er der kommet rigtigt meget nedbør, især de dage lige efter at den nye 

vejbelægning er kommet på. (I oktober har Danmark passeret 712 mm regn, som normalt er for et 

helt år). 

Vores klima ændrer sig og der varsles store mængder regn i fremtiden. Og ud fra dette vil vi 

anbefale at parcelejeren tager nødvendige tiltag til at aflede den øgede regnmængde, f.eks. ved at 

anlægge en faskine på de berørte steder. 

 

For referat den 27. oktober 2019: 

Jette Bøttcher 

Sekretær 


